
 

 

 

Αθήνα,   14 Μαρτίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Εσωτερικών 

Πολιτισμού   

 

ΘΕΜΑ: «Σε σήριαλ εξελίσσεται η διασφάλιση του δημόσιου χαρακτήρα 

των Θεάτρων Βράχων και Λόφου Κοπανά »  

Μετά την απόφαση του Αρείου Πάγου τον Ιούνιο του 2023, με την οποία 
απορρίφθηκε η αίτηση αναίρεσης που είχαν ασκήσει από κοινού ο Δήμος 
Βύρωνα και ο Δήμος Δάφνης-Υμηττού κατά της απόφασης του Εφετείου που 
δικαίωνε τις διεκδικήσεις 17 ιδιωτών για το Λόφο Κοπανά στη Β΄Ζώνη Υμηττού, 
που περιλαμβάνει πάνω από 100 στρέμματα, όπου φιλοξενούνται τα 
εμβληματικά Θέατρα Βράχων αλλά και γήπεδα και χώροι αναψυχής 
πραγματοποιήθηκε εκτάκτως σύσκεψη στο Μέγαρο Μαξίμου, υπό τον 
πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη όπου με τη συμμετοχή της υπουργού 
Πολιτισμού και Αθλητισμού Λίνας Μενδώνη και του τέως υφυπουργού Εθνικής 
Άμυνας και δημάρχου Βύρωνα, Νίκου Χαρδαλιά, ανακοινώθηκε ότι «δόθηκε 
οριστική λύση στο ζήτημα που προέκυψε σχετικά με το ιδιοκτησιακό καθεστώς 
των εκτάσεων με τη δέσμευση του ίδιου του Πρωθυπουργού. Συγκεκριμένα,ο 
οδικός χάρτης προέβλεπε ότι η κυβέρνηση θα προχωρούσε στην άμεση 
απόκτηση των 104 στρεμμάτων, με τις απαραίτητες νομοθετικές πρωτοβουλίες 
και μέσα από τις διαδικασίες, που προβλέπονται στους οικείους νόμους και 
διατάγματα και μετά θα ακολουθούσε η άνευ ανταλλάγματος παραχώρησή 
τους στους Δήμους Βύρωνα και Δάφνης – Υμηττού 
 
Τον Ιούλιο του 2024,ένα χρόνο μετά  κατατέθηκε σχετική ερώτηση στη Βουλή 
από την Κ.Ο του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ όπου τέθηκαν ερωτήματα στην αρμόδια 
Υπουργό σχετικά με τα χρονοδιαγράμματα και τις ενέργειες είχαν γίνει είχαν για 
αυτό το ομολογουμένως κρίσιμο ζήτημα που αφορά όχι μόνο τους δημότες των 
Δήμων Βύρωνα και Δάφνης- Υμηττού αλλά και ολόκληρης της Αθήνας. 

Η απάντηση που λάβαμε ήταν «Το Υπουργείο Πολιτισμού βρίσκεται σε 
συνεννόηση με τα συναρμόδια Υπουργεία με σκοπό όπως, σύμφωνα με το 
ισχύον νομοθετικό πλαίσιο, προχωρήσουν οι αναγκαίες διαδικασίες, ώστε οι εν 
θέματι εκτάσεις διατηρήσουν τον δημόσιο χαρακτήρα τους και αποδοθούν 
στους πολίτες το ταχύτερο δυνατό». 
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Την 12/09/2024 ο Περιφερειάρχης πλέον Αττικής Νίκος Χαρδαλιάς ανακοίνωσε 
σε συνέντευξή του πως η Περιφέρεια Αττικής Αττικής και όχι το Υπουργείο 
Πολιτισμού -όπως γνωρίζαμε αρχικά- θα αποκτήσει την έκταση του Λόφου 
Κοπανά ώστε αυτή να αποδοθεί στους Δήμους Δάφνης-Υμηττού και Βύρωνα 
προς όφελος των δημοτών. 

Επειδή από τη δεκαετία του 1970 ήδη, υφίσταται το αίτημα τα παλαιά λατομεία 

να περιέλθουν στους οικείους Δήμους και να αξιοποιηθούν για την ανέγερση 

κοινωφελών εγκαταστάσεων και τη δημιουργία χώρων πρασίνου και 

αναψυχής, 

Επειδή ο προαναφερόμενος χώρος φιλοξενεί καθημερινά δεκάδες αθλητικά 

σωματεία, επαγγελματίες και ερασιτέχνες αθλητές καθώς και εκατοντάδες 

παιδιά όλων των ηλικιών, 

Επειδή ο εμπαιγμός της πολιτείας συνεχίζεται χωρίς σαφείς απαντήσεις και 

χρονοδιαγράμματα. 

 

Ερωτώνται οι κ.κ.  Yπουργοί 

Ποιος είναι ο οδικός χάρτης και ποια τα χρονοδιαγράμματα για να 

εξασφαλιστεί οριστικά και αμετάκλητα ο δημόσιος χαρακτήρας της 

έκτασης και να αποδοθεί ο χώρος στους Δήμους Δάφνης-Υμηττού και 

Βύρωνα προς όφελος των πολιτών;  

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Παππάς Νίκος 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Δούρου Ρένα 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κώστας 



 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γιώργος 

 

Τσαπανίδου Πόπη 

 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

 

 

 




